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"A ty, Betlejem Efrata, najmniejsze jesteś wśród plemion judzkich! Z ciebie Mi wyjdzie Ten,
który będzie władał w Izraelu, a pochodzenie Jego od początku, od dni wieczności."
(Mi 5,1)

Radujcie się najmniejsi, najmniej znaczący, pogardzani, wyśmiewani i nieważni!
Bóg łamie dziś hierarchię wartości tego świata.
Najmniejsze z plemion judzkich staje się centrum świata.
Kobieta staje się jutrzenką zbawienia.
WIELKI JEST BÓG.

  

       "Narodziny Bogarodzicy stanowią początek, wypełnieniem zaś i kresem jest zjednoczenie
Słowa z ciałem. 
Oto przychodzi na świat Dziewica, przyjmuje pokarm i wzrasta, aby być Matką Boga, Króla
wieków. 

Dla nas płynie stąd podwójna korzyść. Maryja prowadzi nas do prawdy i odrywa od życia w
niewoli Prawa. 
W jaki sposób? Dzięki czemu? 
Dzięki temu, że mrok ustępuje wobec nadchodzącego światła, że łaska przynosi wolność w
miejsce litery Prawa. 

Uroczystość dzisiejsza oznacza granicę tych czasów. 
Ukazuje związek rzeczywistości z symbolami i zapowiedziami, zastępując Stare Przymierze
Nowym. 

Niech zatem całe stworzenie śpiewa, raduje się i pomnaża wesele dnia dzisiejszego. 
Mieszkańcy ziemi i niebios niech wspólną święcą dziś uroczystość. 
Niechaj wspólnie świętują wszyscy na ziemi i w niebie. 
Dziś bowiem wzniesiony został przybytek Stwórcy wszechświata, dziś stworzenie mocą
niepojętego zamysłu Boga przygotowuje nowe mieszkanie Stwórcy."
św. Andrzej z Krety
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